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 סיכום הישיבה והחלטות 

 פרוטוקול הישיבה הקודמת אושר. .1

 עדכונים  .2

עדכנו כי שתי משפחות שביקשו לבנות בשכונת הכרם ד' החליטו שלא    נטע שפיגלר ועובד .א

משפחות צעירות שעומדות בכל הקריטריונים   6ישנן רק שכרגע  לבנות בשלב הזה, כך 

לבניה, ושאין להן עדיין בית קבע. על פי החלטת המזכירות הרחבה שכונת כרם ד' תיפתח  

משפחות כנ"ל, ולכן לא תיפתח שכונה חדשה בשלב הזה, והנושא יובא   7רק כשיהיו לפחות  

 לדיון חוזר במזכירות הרחבה.

עוד עדכן נטע כי בהקדם יוסרו כל קירויי החניות שנעשו במרחב ציבורי, וללא בהמשך  .ב

 אישור. 

 מוזמן נטע שפיגלר  – במגרשים פרטיים כריתת עציםכספי על נוהל חיוב  .3

כאשר נטע עדכן את הנהלת הקהילה על כך שמפעם לפעם יש דרישה לכריתת עצים בשמיר,  .א

מחייב את אישור המועצה, אישור של פקיד היערות, וכן את אישור קק"ל. לאחר  המהלך 

 מחיר כריתה יכול להגיע לכמה אלפי ₪.  ו את העץ המדובר, קבלת האישורים, אפשר לכרות 

גיזום על  אין בשמיר החלטה ברורה לגבי מי אמור לשלם על כריתה כנ"ל )או נכון להיום,  .ב

במרחב הפרטי  נמצאים ננטעו בעבר על ידי הקיבוץ וכיום הם עצים  במקרים בהם העץ(, 

 . פי החלטת הקיבוץובמגרש "משויך" על 

   כי: הוחלטלאחר שנערך דיון בהנהלה,   .ג

  ל ידילכריתה עשנדרש , ו(או מסיבה אחרת)שמהווה סכנה בטיחותית כל עץ  •

הקיבוץ, דורש אישור כריתה של פקיד היערות )משרד  על ידי החבר או  

 החקלאות(. 

 .  נוהל ע"י הקיבוץכריתה יאישור קבלת תהליך  •

  על ידי או עצמו, הנוי ענף   דייל ע)אם   הנוי בלבדענף ביצוע הכריתה הינו באחריות  •

 .(קבלן מוסמך ומאושר בליווי ותאום צוות הנוי



 

תהיה  עלות ה  –החבר  על ידיעץ שנשתל  של כריתה/גיזום במקרים בהם תתבצע  •

 . החבר  במלואה על חשבון

העלות תהיה    –על ידי הקיבוץ עץ שנשתל  של כריתה/גיזום במקרים בהם תתבצע  •

 במלואה על חשבון הקיבוץ. 

 מינוי אנשי הקשר לקבלת מידע וביצוע פעולות מול חברת חשמל  .4

במסגרת העבודה מול חברת החשמל, יש לאשר ולהסמיך את האנשים הבאים  עובד עדכן כי  .א

: נעם סגל, נטע שפיגלר, שי שפיגלר, לקבלת מידע וביצוע פעולות מול חברת חשמללשם 

 . אילן בלום, רעיה שרוני

לקבלת מידע וביצוע  למנות את האנשים המוזכרים לעיל לשם  הנהלת הקהילה אישרה .ב

 .  פעולות מול חברת חשמל

 מוזמן נטע שפיגלר  – גיבוש המלצה למזכירות הרחבה בנושא בתי מעבר .5

באחת מישיבות הנהלת הקהילה הקודמות נטע עדכן את ההנהלה על כך שבשמיר קיימת  .א

"מצוקת דירות", וכן שכיום אין בשמיר דירות פנויות, וכך שבכל פעם שבקיבוץ מתפנה 

בעקבות בקשת הנהלת הקהילה, נטע ועובד  דירה יש לפחות מספר צעירים שממתינים לה. 

 הציגו את מצב תפוסת דירות הצעירים בשמיר, כפי שמופיע בטבלה: 

 כמות סטטוס 

 55 מגורים בשמיר 

 16 חייל 

 2 בחו"ל ממושך  בטיול צעיר שנמצא 
צעיר/סטודנט שמחזיק דירה בשמיר אך  

 5 מרכז חייו במקום אחר 

 3 בעל משפחה שאינו חי עוד בשמיר

 דיון ער בהנהלת הקהילה, ובו עלו מספר נקודות מהותיות: נערך  .ב

דירות שמוחזקות על ידי צעירים שמרכז חייהם אינו בשמיר. מצד   10-היום כיש  •

גם  אחד מצב זה אמנם תורם לשמירה על קשר עם אותם הצעירים, אך מצד שני 

 לצעירים שמרכז חייהם בשמיר. אין דירות פנויות  גורם לכך שלעיתים קרובות  

נוצר מצב אבסורדי שבו יש צעירים משמיר שכבר הקימו משפחה וקבעו את   •

שומרים בשמיר על "דירות נופש", וזאת  אך מקום מגוריהם הקבוע מחוץ לשמיר, 

 בזמן שלצעירים החיים בשמיר אין דירות פנויות. 

נאמר באופן ברור כי יש לשמור על האפשרות של החיילים להתגורר בדירות, גם   •

 במקרים שרוב הזמן הם נמצאים בצבא.

שעל כל צעיר על כך  ממליצההנהלת הקהילה  לקראת דיון במזכירות הרחבה בנושא,   .ג

שלושה בשבוע(, להחזיר את -שאינו מתגורר באופן קבוע בשמיר )הכוונה היא לפחות יומיים

הדירה לקיבוץ, וזאת לאחר לא יותר מחצי שנה מרגע שהעביר את מרכז חייו למקום אחר. 

ההמלצה לא תחול על חיילים, כך שהם יוכלו להמשיך ולהחזיק בחדרים בהם הם  

 מתגוררים. 

 נושא אישי   .6
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